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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

1) Zahájení Vědecké rady FPH

Děkan prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D. přivítal přítomné členy, seznámil je s programem zasedání a zahájil 
Vědeckou radu Fakulty podnikohospodářské (dále jen VR FPH). 

VR FPH má 42 členů, přítomno bylo 28 členů. Nikdo nevznesl námitku k programu zasedání. 

V rámci zahájení VR FPH proběhlo tradiční předávání cen za nejlepšího pedagoga roku a nově také 
za celoživotní přínos. Děkan uvedl, že významné osobnosti FPH, které končí v pracovním poměru na 
FPH, je třeba ocenit a poděkovat jim. Cena byla předána prof. Ing. Evě Kislingerové, CSc. z Katedry 
strategie. Děkan ocenil zejména její odvahu a různorodost aktivit, které paní profesorka na fakultě 
iniciovala, a které vedly k utužení pracovního kolektivu a dobrým vzájemným vztahům. Prof. 
Kislingerová převzala ocenění, poděkovala a uvedla, že si ho velmi váží. 

Následovalo ocenění nejlepších pedagogů fakulty. Slovo si vzala proděkanka pro pedagogiku doc. 
Ing. Hana Mikovcová, CSc., která shrnula kritéria, podle kterých jsou pedagogové hodnoceni, a 
vyhlásila (bez ohledu na pořadí) následující vítěze: 

• Ing. Michal Andera, Ph.D. (Katedra podnikání)

• JUDr. David Šmíd, Ph.D. (Katedra personalistiky)

• Mgr. Marek Novinsky, Ph.D. (Katedra marketingu)

Proděkanka zopakovala, že všichni tři patří mezi dlouholeté nominanty a patří mezi nejkvalitnější 
pedagogy FPH. 

Následovalo vyhlášení nejúspěšnějších předmětů. Nejlépe hodnocenými předměty byly v LS 
2022/23 následující kurzy: 

• 3MA390 (Projektový management v umělecké sféře)

• 3AM437 (Manažerská hra)

Děkan pogratuloval všem vítězným pedagogům i pedagogům vedoucím vítězných kurzů. 

2) Habilitační přednáška – Marko Orel, Ph.D.

Proděkan pro výzkum a doktorské studium doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D. krátce představil habilitanta 
Marko Orla, Ph.D., především pak jeho vědeckou kariéru, publikační a pedagogickou činnost. 
Zdůraznil, že Marko Orel je mj. vedoucím Centra pro výzkum pracovního prostředí a je velmi úspěšný 
v získávání grantů a projektů. Doc. Hudík shrnul, že Marko Orel je pro FPH velkým přínosem. 

Na základě žádosti uchazeče bylo zahájeno habilitační řízení dne 16.2.2023 v oboru Management a 
manažerská ekonomie. Dne 8.3.2023 zvolila VR FPH komisi v následujícím složení: 

Předseda 
komise 

prof. Ing. Jiří Hnilica Ph.D. Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta 
podnikohospodářská 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Členové 
komise 

doc. Ing. Jaroslava Kubátová, Ph.D. Filozofická fakulta, Univerzita Palackého 
v Olomouci  
Katedra ekonomických a manažerských studií 

doc. PhDr. Mgr. Marián Holienka, Ph.D.  
Fakulta Managementu, Komenského univerzita v Bratislavě 
Proděkan pro vědu, výzkum a doktorské studium  
Katedra strategie a podnikání 

doc. Mgr. Zuzana Chytková, Ph.D.  
Fakulta podnikohospodářská, Vysoká škola ekonomická v Praze 
Katedra marketingu 

RNDr. Pavel Bednář, Ph.D.  
Fakulta managementu a ekonomiky, Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně 
Ústav regionálního rozvoje, veřejné správy a práva, ředitel ústavu 

Téma habilitační práce: Transforming Nature of Collaborative Work Environments: From Open-
planned Flexible Offices and Coworking Spaces to the Digitalised Work Alternatives. 

Jako skrutátoři se přihlásili doc. Ing et Ing. Ondřej Machek a doc. Ing. Ondřej Dvouletý, Ph.D., MSc., 
které vědecká rada jednomyslně schválila. 

Předseda habilitační komise prof. Hnilica si vzal slovo a shrnul jednání komise: 

Habilitační komise se sešla dvakrát. Na úvodním setkání dne 20.4.2023 po prostudování potřebných 
dokladů hodnotící komise konstatovala, že uchazeč splňuje kritéria v souladu s platnou Metodikou 
hodnocení uplatňovanou při habilitačním řízení na Vysoké škole ekonomické v Praze. Komise se 
usnesla, že o vypracování posudků habilitační práce budou požádáni následující odborníci:  

• Ignasi Capdevila (full professor, Paris School of Business, Department of Management),

• Illaria Mariotti (associate professor, DAStU – Politecnico di Milano),

• Matej Černe (full professor, University of Ljubljana, School of Economics and Business).

Na svém druhém setkání, které se konalo 5.6.2023, se komise seznámila s posudky a konstatovala, 
že všichni tři oponenti doporučují, aby byla práce postoupena k dalšímu habilitačnímu řízení před 
VR FPH. Komise dále stanovila na základě návrhu VR FPH následující téma habilitační přednášky: The 
Future of Work: Navigating the Impact of Immersive Technology in the Virtual Workspace. 
Při tajném hlasování se všech 5 členů komise vyjádřilo pro jmenování Marko Orla docentem. Komise 
proto doporučila udělit Marko Orlovi titul „docent“. 

Doc. Hudík poděkoval za shrnutí a předal slovo Marko Orlovi. 

Marko Orel poděkoval za představení a úvod a zahájil svou přednášku na téma „The Future of Work: 
Navigating the Impact of Immersive Technology in the Virtual Workspace“. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Přednáška se zabývala potenciálem imerzivních technologií (IT) při utváření budoucnosti pracoviště, 
zejména se zaměřením na jejich vliv na produktivitu, spolupráci a pohodu zaměstnanců. Zavádění IT 
bylo poháněno potřebou vyvážit vzdálenou a osobní práci, zejména v postpandemické éře. Úspěšná 
implementace těchto technologií však vyžaduje pochopení jejich potenciálních výhod a nevýhod 
spolu s robustním modelem akceptace technologií a modelem prostředí organizace technologií. V 
závěru přednášky zazněly postřehy o tom, jak mohou manažeři vést své týmy při tomto přechodu a 
jaké důsledky mají IT pro budoucí pracovní postupy. 

Marko Orel poděkoval za pozornost a následovala diskuse: 

Dr. Ueltzhöffer poznamenal, že z jeho vlastního pozorování se ukazuje, že online komunikace je 
efektivní, pokud se lidé znají, ale pokud jde o vyjednávání nebo konference o 20–30 účastnících, 
ukazuje se, že potkat se osobně je daleko efektivnější. Dále uvedl příklad, že v Číně je zvykem zvát 
na jednání velký počet lidí. Dr. Ueltzhöffer se zeptal Marko Orla, jaký na to má názor. 

Marko Orel odpověděl, že imerzivní technologie nemohou plně kopírovat bohatství osobních 
interakcí; při velkých a různorodých setkáních jsou důležité osobní a kulturní nuance, díky nimž jsou 
osobní setkání často efektivnější. 

Doc. Patočka vznesl dotaz, zda není brzy mluvit o efektivitě a zda není čas na to, vyvinout nové normy 
a přístupy.  

Marko Orel uvedl, že ačkoli je skutečně zásadní vyvinout nové standardy pro používání imerzivních 
technologií, diskuse o efektivitě nám pomáhá pochopit potenciální přínosy a informuje o vývoji 
standardů. 

Doc. Hudík se zeptal na implikace zavádění IT v jednotlivých odvětvích. Jsou některé odvětví více 
nakloněna tomuto trendu než jiná? Vede zavádění IT k větší koncentraci odvětví? 

Marko Orel odpověděl, že existují odvětví, která se ve velké míře spoléhají na spolupráci na dálku, 
školení a vizualizaci, jsou to např. technologické obory, vzdělávání a zdravotnictví, která jsou často 
přístupnější přijímání imerzivních technologií. 

PhDr. Křížková se zeptala na způsob práce, který se od pandemie změnil. Dotazující se zeptala,  jak 
kontrolovat lidi, zda tráví efektivně svůj čas. Druhá otázka se týkala bezpečnosti, a sice jak zajistit, 
aby meetingy a jednání byla jen mezi těmi, kteří tam mají být. 

Marko Orel uvedl, že efektivitu lze ve vzdáleném prostředí zvýšit stanovením jasných cílů, 
pravidelnými kontrolami a používáním nástrojů pro řízení produktivity; jde spíše o výsledky než o 
odpracované hodiny. Bezpečnost virtuálních schůzek lze zajistit používáním zabezpečených 
platforem, relací chráněných heslem a procesů ověřování účastníků. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Poslední otázka mířila na kvalitativní metody, zda by mohl habilitant reflektovat dopad technologie 
a digitalizace na kvalitativní metody výzkumu. 

Marko Orel odpověděl, že technologie a digitalizace významně rozšířily rozsah a efektivitu 
kvalitativních metod, umožňují vést rozhovory na dálku, digitální etnografii a sofistikovanou analýzu 
dat. 

Doc. Hudík ukončil veřejnou část a zahájil hlasování. 

Proběhlo hlasování o udělení Marko Orlovi titul „docent“: 
Pro: 28  
Proti: 0  
Zdrželo se: 0 

VR FPH navrhla udělit Marko Orlovi titul „docent“. 

3) Zahájení profesorského řízení - doc. Ing.et Ing. Ondřej Machek,
MBA, Ph.D. 

Doc. Hudík představil doc. Ing. et Ing. Ondřeje Machka, MBA, Ph.D. a uvedl, že na základě žádosti 
uchazeče bylo zahájeno profesorské řízení dne 13.6.2023. Dále doc. Hudík představil navrhovanou 
komisi pro profesorské řízení v následujícím složení:   

Předseda 
komise 

prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc.  
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta podnikohospodářská. 
Obor jmenovacího řízení: Podniková ekonomika a management 

Členové 
komise 

prof. Ing. Anna Pilková, Ph.D., MBA.  
Komenského univerzita v Bratislavě, Fakulta Managementu 
Obor jmenovacího řízení: Management 

prof. Ing. František Freiberg, CSc.  
ČVUT, Fakulta strojní, Ústav řízení ekonomiky a podniku 
Obor jmenovacího řízení: Řízení a ekonomika podniku 

prof. PhDr. Michal Lošťák, Ph.D. 
ČZU, Provozně ekonomická fakulta, Katedra humanitních věd 
Obor jmenovacího řízení: Management 

doc. Ing. Petra Rydvalová, Ph.D. 
Technická univerzita v Liberci, Ekonomická fakulty, Katedra podnikové ekonomiky a 
manangementu 

Proběhlo hlasování o složení komise pro profesorské řízení doc. Ing. et Ing. Ondřeje Machka, MBA, 
Ph.D.: 
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Fakulta podnikohospodářská 

Pro: 27 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Komise k profesorskému řízení byla schválena. 

4) Zahájení profesorského řízení – Ing. Pavel Částka, Ph.D.

Doc. Hudík představil Ing. Pavla Částku, Ph.D. a uvedl, že Ing. Částka je profesorem na univerzitě na 
Novém Zélandu. Dr. Částka by rád působil v budoucnu na FPH. Doc. Hudík vysvětlil, že v některých 
případech zákon umožňuje přeskočit habilitační řízení a může být zahájeno rovnou profesorské 
řízení.  

Doc. Pauknerová se dotázala, jaká jsou kritéria pro získání profesury na Novém Zélandu?  
Prof. Lukeš vysvětlil, že na Novém Zélandu se jedná o funkční místo, kritéria nejsou tedy žádná. 
V našich podmínkách je umožněno významným profesorům ze zahraničí projít profesorským řízením 
bez nutnosti absolvovat habilitační řízení. Dodal, že se jedná o standardní jmenovací řízení, jen s tím 
rozdílem, že Dr. Částka přeskočí habilitační řízení. Vysvětlil, že nechceme dobré lidi z ciziny zatěžovat 
naším vícestupňovým řízením. 

Doc. Hudík představil komisi pro profesorské řízení v následujícím složení: 

Předseda 
komise 

prof. Ing. Mgr. Martin Lukeš, Ph.D. 
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta podnikohospodářská, Katedra podnikání 
Obor jmenovacího řízení: Podniková ekonomika a management 

Členové 
komise 

prof. Ing. PhDr. Lucie Severová, Ph.D. 
ČZU, Provozně ekonomická fakulta, Katedra ekonomických teorií 

prof. PhDr. Petr Teplý, Ph.D. 
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta financí a účetnictví 
Obor jmenovacího řízení: Finance 

prof. Ing. Ivan Jáč, CSc. 
Technická univerzita v Liberci, Ekonomická fakulta 
Obor jmenovacího řízení: Organizace a řízení podniku 

Mgr. Kateřina Bohuslavová, MSc. 
ČEZ, Chief Sustainability Officer, ESG Office 

Proběhlo hlasování o složení komise pro profesorské řízení Ing. Pavla Částky, Ph.D.: 
Pro: 27 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Komise pro profesorské řízení Ing. Pavla Částky, Ph.D. byla schválena. 

5) Zahájení habilitačního řízení: Ing. Petr Makovský, Ph.D.; Ing.
Tomáš Krulický, MBA, Ph.D.; Ing. Jakub Horák, MBA, Ph.D. 

Doc. Hudík představil dva kandidáty z Vysoké školy technické a ekonomické v Českých Budějovicích. 
Prvním je Ing. Jakub Horák, MBA, Ph.D. a druhým je Ing. Tomáš Krulický, MBA, Ph.D. Habilitační řízení 
byla oběma žadatelům zahájena na základě jejich žádosti 24.5.2023. 

Doc. Hudík představil komisi pro habilitační řízení Ing. Jakuba Horáka, MBA, Ph.D. v následujícím 
složení: 

Předseda 
komise 

prof. Ing. Tomáš Klieštik, Ph.D.  
Žilinská univerzita, Fakulta provozu ekonomiky dopravy a spojů, Katedra ekonomiky 
Obor jmenovacího řízení: Ekonomika a řízení podniku 

Členové 
komise 

prof. Ing. Petr Berka, CSc.  
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta informatiky a statistiky, Katedra 
informačního a znalostního inženýrství 
Obor jmenovacího řízení: Informatika 

doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D.  
Univerzita Pardubice, Fakulta ekonomicko-správní, Centrum pro vědu a výzkum 

prof. RNDr. Luboš Marek, CSc.  
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta informatiky a statistiky, Katedra statistiky 
Obor jmenovacího řízení: Statistika 

prof. Ing. Lukáš Čechura, Ph.D.  
ČZU, Provozně ekonomická fakulta, Katedra ekonomiky 
Obor jmenovacího řízení: Odvětvová ekonomika a management 

Proběhlo hlasování o složení komise k habilitačnímu řízení Ing. Jakuba Horáka, MBA, Ph.D.: 

Pro: 25 
Proti: 0 
Zdrželo se 3 

Složení habilitační komise pro Ing. Jakuba Horáka, MBA, Ph.D. bylo schváleno. 

Doc. Hudík představil témata habilitačních přednášek Ing. Horáka: 

Téma 1) Revoluce v efektivitě podnikání: Využití síly umělých neuronových sítí  
Téma 2) Rozhodování a strategie v životním cyklu podniku: Od zrodu k udržitelnosti 
Téma 3) Finanční labyrint: Rozhodovací procesy při cestě k finanční stabilitě a růstu  
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Proběhlo hlasování o doporučení tématu habilitační přednášky Ing. Horáka: 

Pro téma 1) 17 
Pro téma 2) 5 
Pro téma 3) 2 

VR FPH tedy doporučila komisi téma „Revoluce v efektivitě podnikání: Využití síly umělých 
neuronových sítí“. 

Doc. Hudík představil návrh habilitační komise pro Ing. Tomáše Krulického, MBA, Ph.D. 

Předseda 
komise 

prof. Ing. Miroslav Žižka, Ph.D.  
Technická univerzita v Liberci, Ekonomická fakulta 
Obor jmenovacího řízení: Management a ekonomika podniku 

Členové 
komise 

doc. Ing. et Ing. Josef Krause, Ph.D. 
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta podnikohospodářská, Katedra strategie 

doc. Ing. Jarmila Duháček Šebestová, Ph.D.  
Slezská univerzita v Opavě, Katedra podnikové ekonomiky a managementu 

doc. Ing. Tomáš Krabec, Ph.D., MBA  
Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta financí a účetnictví, Katedra financí a 
oceňování podniku 

prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 
Univerzita Pardubice, Fakulta ekonomicko-správní 
Obor jmenovacího řízení: Veřejná ekonomie 

Doc. Pauknerová vznesla dotaz, proč chtějí pánové habilitovat na FPH? Doc. Hudík odpověděl, že se 
jich na důvody neptal, neboť je to naše zákonná povinnost. Uvedl, že oba kandidáti znají obor, ve 
kterém se habilitují, a jejich příspěvek k oboru Management a manažerská ekonomie komise. 

Doc. Staněk se zeptal, proč chybí mezi navrhovanými členy komise odborníci na kvantitativní 
metody. Doc. Hudík odpověděl, že toto téma se týká více oceňování podniku a je tedy zastoupeno 
doc. Krabcem. Doc. Hudík dále uvedl, že při tvorbě komise byla snaha zvolit odborníky na 
podnikovou ekonomiku, ale nebylo zohledněno, zda mají expertizu ve statistice. Doc. Dvouletý 
dodal, že jedním z kritérií bylo i publikování v prestižních žurnálech, vysvětlil, že se hledali především 
odborníci, kteří dokáží posoudit relevantnost tématu. Doc. Hudík doplnil, že se při výběru hledí na 
publikace, zda jsou kvalitní a zda se oborově týkají tématu habilitace. Doc. Staněk poznamenal, že 
mu chybí souvislost u doc. Stejskala. 

Po diskusi bylo zahájeno hlasování o složení habilitační komise k habilitačnímu řízení Ing. Tomáše 
Krulického, MBA, Ph.D.: 

Pro: 22 
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Proti: 0 
Zdrželo se: 6 

Složení habilitační komise pro Ing. Tomáše Krulického, MBA, Ph.D. bylo schváleno. 

Doc. Hudík představil témata habilitačních přednášek Ing. Krulického: 

Téma 1) Rentabilita aktiv podniků v 21. století 
Téma 2) Investiční činnosti podniků v prostředí průmyslu 4.0 
Téma 3) Vliv a význam majetkové a výnosové hodnoty podniku 

Proběhlo hlasování o doporučení tématu habilitační přednášky Ing. Krulického: 

Pro téma 1) 2 
Pro téma 2) 16 
Pro téma 3) 6 
Zbytek účastníků se zdržel. 

VR FPH tedy doporučila komisi zvolit téma „Investiční činnosti podniků v prostředí průmyslu 4.0“. 

Doc. Hudík představil posledního kandidáta Ing. Petra Makovského, Ph.D., který v minulosti působil 
na FPH a na jehož žádost bylo zahájeno habilitační řízení 17.5. 2023. Doc. Hudík uvedl, že složení 
komise, které bylo s předstihem posláno účastníkům VR FPH, se ukázalo jako problematické, neboť 
bylo zjištěno, že někteří potenciální externí členové komise mají úvazek na VŠE. Komise by proto 
mohla být potenciálně napadnutelná.  

Doc. Hudík nechal hlasovat VR FPH, zda souhlasí s hlasováním se změněným složením komise: 
Pro: 27 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

VR FPH souhlasila s hlasováním o novém složení habilitační komise Ing. Petra Makovského, Ph.D. 

Doc. Hudík seznámil VR FPH s novým složením komise: 

Předseda 
komise 

prof. Ing. Jan Čadil, Ph.D.  
Unicorn Vysoká škola 
Obor jmenovacího řízení: Ekonomie 

Členové 
komise 

doc. Ing. Svatopluk Kapounek, Ph.D.  
MENDELU, Provozně ekonomická fakulta 

doc. Ing. Jan Čapek, Ph.D. 
Masarykova univerzita v Brně, Ekonomicko-správní fakulta 

doc. Ing. Quang Van Tran, Ph.D. 
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ČVUT v Praze, Fakulta jaderná a fyzikálně inženýrská, Katedra softwarového 
inženýrství 

PhDr. Jakub Seidler, Ph.D. 
 Hlavní ekonom České bankovní asociace 

Bylo zahájeno hlasování o schválení habilitační komise k habilitačnímu řízení Ing. Petra Makovského, 
Ph.D.: 

Pro: 27 
Proti: 0 
Zdrželo se: 1 

Složení habilitační komise pro Ing. Petra Makovského, Ph.D. bylo schváleno. 

Doc. Hudík představil témata habilitačních přednášek Ing. Makovského: 

Téma 1) Makrofinanční vazby s důrazem na Mankiwovu záhadu - zkušenosti ze střední Evropy a 
aplikace do manažerského rozhodování. 
Téma 2) Makrofinanční vazby mezi termínovou prémií a dlouhodobou makroekonomickou 
spotřebou a jejich dopady do současné ekonomické reality střední Evropy. 
Téma 3) Makroekonomická spotřeba jako determinant systematického rizika finančních 
instrumentů (a zprostředkovaně výnosnosti fyzického kapitálu) – problém pro finanční a výrobní 
manažery podniků? 

Proběhlo hlasování o doporučení tématu habilitační přednášky Ing. Makovského: 

Pro téma 1) 12 
Pro téma 2) 2 
Pro téma 3) 13 
Jeden účastník se zdržel. 

VR FPH tedy doporučila komisi zvolit téma „Makroekonomická spotřeba jako determinant 
systematického rizika finančních instrumentů (a zprostředkovaně výnosnosti fyzického kapitálu) – 
problém pro finanční a výrobní manažery podniků?“. 

6) Schválení Výroční zprávy FPH za rok 2022

Děkan si vzal slovo a uvedl, že nyní je potřeba schválit Výroční zprávu FPH za rok 2022. Děkan doplnil, 
že příští rok pojme FPH výroční zprávu jinak, protože chce, aby zachycovala klíčové aktivity, kterými 
se fakulta chce prezentovat směrem ke studentům a korporátním partnerům. Podoba současné 
výroční zprávy je nyní velmi formální.  



11 

Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Doc. Staněk poznamenal, že našel pravděpodobně chybu v počtu studentů BBA - přihlášeno přes 
200, nastoupilo přes 2000. Prof. Hnilica poděkoval za připomínku s tím, že to bude opraveno. 

Proběhlo hlasování o schválení Výroční zprávy FPH za rok 2022: 
Pro: 26 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 

Výroční zpráva FPH za rok 2022 byla schválena. 

7) Akreditace programu Executive MBA

Děkan představil ředitele programu Executive MBA Ing. Vojtěcha Opleštila, který navrhl redesign 
tohoto programu. Děkan vysvětlil, že nyní je potřeba tyto změny akreditovat na úrovni celé školy. 
Doplnil, že změny již byly projednány na kolegiu a na senátu FPH, který návrh schválil, a nyní je 
potřeba schválit změny na úrovni VR FPH. 

Slovo si vzal Ing. Opleštil, který představil vylepšení a zásadní úpravy MBA programu. Zdůraznil, že 
se nejedná o nový, ale pouze o inovovaný program. Původní program je na trhu úspěšný. Ing. Opleštil 
popsal, že v současnosti se jeho tým zaměřuje na zvyšování kvality programu a jeho 
konkurenceschopnosti, a to pomocí feedbacku od studentů, či inspirace ze zahraničí. Zmínil, že trh 
MBA je velmi diverzifikovaný a FPH chce jít se svým MBA programem cestou vyšší ceny a vyšší kvality 
(velmi dobrý mercedes, nikoliv koloběžka). Ing. Opleštil dodal, že program má jako jediný v ČR 
akreditaci AMBA a EQUIS a trvá 2,5 roku (program je delší z důvodu požadované, trvalejší interakce 
mezi studenty navzájem a studenty a pedagogy, navíc to vyžaduje AMBA).  
Ing. Opleštil zmínil, že v inovovaném programu se budou nově využívat případové studie ze zahraničí 
(Harvard). Dále se bude zvyšovat diverzita kurikula, nově budou nabízeny skill semináře (např. na 
prezentační dovednosti, vyjednávaní apod.), individuální reflexe (diskuse s koučem o tom, co 
student studuje a jak to je v souladu s jeho kariérními cíli) a business projekty (v týmech). Nově se 
zvýší požadavek na 6 let praxe (není to riziko, současní studenti jsou v průměru 10 let po škole). Ing. 
Opleštil vysvětlil, že program zvýší své nároky a po studentech bude vyžadována alespoň dvouletá 
zkušenost s vedením lidí. Školné se zvýší na 345 tis. Kč, cena odpovídá tomu, že celý program je v AJ 
(primární náklady jsou na pedagogy a případové studie), program MBA na FPH patří k nejdražším 
v ČR.  

Doc. Stříteský se zeptal, kolik je v programu studentů? Ing. Opleštil odpověděl, že v současnosti 
okolo 40, a že cílem je 20–30. Doplnil, že 20 je potřeba kvůli akreditaci a 30 kvůli velikosti místností. 

Doc. Knápková se zeptala, jaký je v programu poměr mužů a žen? Ing. Opleštil odpověděl, že 
v současné kohortě je to 35 % žen a 65 % mužů.  

Doc. Pauknerová se zeptala na zahraniční výjezd, jakou roli hraje v programu a zda je povinný? 
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Ing. Opleštil odpověděl, že výjezd je součást hodnocení. Chce motivovat studjící, aby ho podnikli, ale 
zároveň je nutné studujícím vyhovět časově i finančně. Bude necháno na nich, aby si vybrali, zda jej 
absolvují. 

Doc. Stříteský se zeptal, jaký je bod zvratu pro specializace. 
Ing. Opleštil odpověděl, že počítá s tím, že budou otevřené všechny specializace, ale minimum je 5 
studentů. Děkan Hnilica doplnil, že se zvažuje kombinovaní a doplňovaní s jinými programy. Budeme 
vyhodnocovat,  co se osvědčí. 

Doc. Jarošová se zeptala, jaký význam má v kurikulu stáž? 
Ing. Opleštil, zdůraznil, že se nejedná jen o výlet, ale studenti by z něj měli těžit i odborně. Navíc 
tento element může výrazně pomoci v akreditaci (z hlediska internacionalizace). Děkan doplnil, že 
se jedná o výjezd na naše partnerské univerzity a tento prvek kurikula (kombinace akademického a 
businessového prostředí) by se dal využívat napříč sítí univerzit. 

Proběhlo hlasování o změnách v programu MBA: 

Pro: 27 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Inovovaný program MBA byl VR FPH schválen. 

8) Různé

Doc. Hudík uvedl, další bod kterým je schválení nových členů komisí pro státní závěrečné zkoušky, 
souborné zkoušky a obhajoby bakalářských a diplomových prací. 

Slovo si vzal Doc. Tyll, aby představil nominanty za Katedru strategie: 
1) Tanweer Ali, M.A.

2) Ing. Michal Kuděj, Ph.D.

3) Ing. Vojtěch Opleštil

4) Ing. Nikola Rosecká, Ph.D.

Proběhlo hlasování o schválení nových členů komisí pro státní závěrečné zkoušky, souborné zkoušky 
a obhajoby bakalářských a diplomových prací za Katedru strategie (KSG): 

Pro: 27 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Noví členové komisí za KSG byli schváleni. 
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Slovo si vzal prof. Lukeš a představil nominanta do komisí pro státní závěrečné zkoušky, souborné 
zkoušky a obhajoby bakalářských a diplomových prací za Katedru podnikání (KPO). 

1) Ing. Michal Hron, Ph.D.

Proběhlo hlasování o schválení Ing. Hrona do komisí pro státní závěrečné zkoušky, souborné zkoušky 
a obhajoby bakalářských a diplomových prací. 

Pro: 27 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Dr. Hron za KPO byl schválen do komisí pro státní závěrečné zkoušky, souborné zkoušky a obhajoby 
bakalářských a diplomových prací. 

Doc. Hudík uvedl další bod programu, a sice schválení interních členů/předsedů zkušební komise pro 
státní doktorskou zkoušku (SDZ) a členů/ předsedů komise pro obhajoby doktorských disertačních 
(ODP) prací v doktorském studijním programu Management a manažerská ekonomie (MME) a 
v programu Management and Managerial Economics (MMEE).  

Příloha 1 

Jméno Interní členové MME/MMEE 

doc. Ing. Mgr. et Mgr.  Štěpán 
Bahník, Ph.D. 

člen komise pro 
SDZ(předseda) /ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

Ing. Václav Cejthamr, Ph.D. et Ph.D člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

doc. PhDr. Lubomír Cingl, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

prof. Ing.  Jan Čadil, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

 předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Lucie Depoo, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing.  František Drozen, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing. Ondřej Dvouletý, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

Mgr.  Jan Hanzlík, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

Mgr. Ing.  Stanislav Háša, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

prof. Ing.  Jiří Hnilica, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Vladimír Hönig, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 



14 

Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

doc. Ing.  Petr Houdek, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Marek Hudík, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Mgr. Zuzana Chytková, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předsedkyně)/ODP 

předsedkyně a 
zástupce předsedy pro 
ODP školitelka 

doc. PhDr. Ing. Eva Jarošová, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitelka 

doc. Ing.  Miroslav Karlíček, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Jan Koudelka, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Josef Krause, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Aleš Kubíček, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

prof. Ing. Mgr.  Martin Lukeš, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. et Ing.  Ondřej Machek, 
MBA, Ph.D. 

člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Ludmila Mládková, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitelka 

doc. Ing.  Otakar Němec, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. JUDr. Ing.  Radek Novák, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

prof. Ing.  Ivan Nový, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Jiří Patočka, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. PhDr.  Daniela Pauknerová, 
Ph.D. 

členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitelka 

doc. Ing.  Tomáš Pavelka, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Mikuláš Pichanič, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing.  Vít Pošta, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing.  Oto Potluka, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing. David Říha, Ph.D., MBA člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

prof. Ing.  Pavel Sirůček, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 
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prof. Ing.  Luboš Smrčka, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

prof. Ing.  Jindřich Soukup, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

Ing.  Marek Stříteský, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

doc. Ing.  Václav Stříteský, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

 předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

PhDr. Ilja Šmíd člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

doc. Ing.  Miroslav Špaček, Ph.D., 
MBA 

člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Mgr.  Radek Tahal, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Ladislav Tyll, MBA, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

Doc. Hudík vysvětlil, že z důvodu lepší přehlednosti by bylo dobré schválit kompletní podobu tabulky 
tak, jak je právě prezentována, aby bylo jednoznačné, kdo je schválen jako člen komise pro SDZ/ 
ODP a kdo jako předseda a zástupce předsedy pro ODP.  

Doc. Mikovcová vznesla dotaz, jaký pracovní úvazek má prof. Čadil, neboť se obává, že prof. Čadil 
nemůže být vzhledem k tomu, že není akademický pracovník. Prof. Čadil má pouze vědecký úvazek, 
a neměl by být schválen jako člen komise pro SDZ/ ODP či jako předseda a zástupce pro ODP. 

Doc. Hudík tedy navrhl, aby se hlasovalo o prezentované podobě tabulky, ovšem bez prof. Čadila 
jako člena/předsedu komise pro SDZ/ODP a předsedu/zástupce předsedy ODP. Nikdo nevznesl 
námitku. 

Proběhlo hlasování o schválení a jmenování interních členů/ předsedů zkušebních komisí pro SDZ a 
členů/ předsedů komisí pro ODP v doktorském studijním programu MME a MMEE (bez prof. Čadila, 
který může být pouze školitelem). 

Pro: 26 
Proti 0 
Zdrželi se: 2 

Interní členové/ předsedové zkušebních komisí pro SDZ a členů/ předsedů komisí pro ODP v 
doktorském studijním programu MME a MMEE byli schváleni (bez prof. Čadila). 

Doc. Hudík zmínil, že vzhledem k existenci dobíhajících programů v oboru Podniková ekonomika a 
management (PEM)/ Business Economics and Management (PEME) a v oboru Ekonomie (EK)/ 
Economics (EKE), je potřeba schválit obdobným způsobem i následující tabulku: 
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Příloha 2 

Jméno Interní členové PEM/PEME a EK/EKE 

doc. Ing. Mgr. et Mgr.  Štěpán 
Bahník, Ph.D. 

člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

Ing. Václav Cejthamr, Ph.D. et Ph.D člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

doc. PhDr. Lubomír Cingl, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

prof. Ing.  Jan Čadil, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Lucie Depoo, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitelka 

doc. Ing.  František Drozen, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing. Ondřej Dvouletý, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

Mgr.  Jan Hanzlík, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

Mgr. Ing.  Stanislav Háša, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

prof. Ing.  Jiří Hnilica, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Vladimír Hönig, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing.  Petr Houdek, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Marek Hudík, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Mgr. Zuzana Chytková, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předsedkyně a 
zástupce předsedy pro 
ODP školitelka 

doc. PhDr. Ing. Eva Jarošová, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitelka 

doc. Ing.  Miroslav Karlíček, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Petr Kolář, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

 předseda a zástupce 
předsedy školitel 

doc. Ing.  Jan Koudelka, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Josef Krause, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Aleš Kubíček, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 
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prof. Ing. Mgr.  Martin Lukeš, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. et Ing.  Ondřej Machek, 
MBA, Ph.D. 

člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Ludmila Mládková, Ph.D. členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předsedkyně a 
zástupce předsedy pro 
ODP školitelka 

doc. Ing.  Otakar Němec, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. JUDr. Ing.  Radek Novák, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

prof. Ing.  Ivan Nový, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Jiří Patočka, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. PhDr.  Daniela Pauknerová, 
Ph.D. 

členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předsedkyně a 
zástupce předsedy pro 
ODP školitelka 

doc. Ing.  Tomáš Pavelka, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Mikuláš Pichanič, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing.  Vít Pošta, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing.  Oto Potluka, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing. David Říha, Ph.D., MBA člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

prof. Ing.  Pavel Sirůček, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

prof. Ing.  Luboš Smrčka, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

prof. Ing.  Jindřich Soukup, CSc. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

Ing.  Marek Stříteský, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

doc. Ing.  Václav Stříteský, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

PhDr. Ilja Šmíd člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

doc. Ing.  Miroslav Špaček, Ph.D., 
MBA 

člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Mgr.  Radek Tahal, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Ladislav Tyll, MBA, Ph.D. člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 
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prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc. 
člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

předseda a zástupce 
předsedy pro ODP školitel 

doc. Ing. Jan Heřman, CSc. 
člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

doc. Ing. Hana Mikovcová, CSc. 
členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitelka 

doc. Ing. Jiří Dědina, CSc. 
člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

Mgr. Martin Kopecký, Ph.D. 
člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP 

doc. Ing. Libuše Macáková, CSc. 
členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitelka 

doc. Ing. Šárka Laboutková, Ph.D. 
členka komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitelka 

prof. Ing. Milan Malý, CSc. 
člen komise pro 
SDZ(předseda)/ODP školitel 

Proběhlo hlasování o schválení a jmenování interních členů/ předsedů zkušební komise pro SDZ a 
členů/ předsedů komise pro ODP v doktorském studijním programu PEM/ PEME a EK/ EKE. Opět bez 
prof. Čadila jako člena/předsedy komise pro SDZ/ODP a předsedu/zástupce předsedy ODP. Prof. 
Čadil může být pouze školitelem. 

Pro: 26 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 
Interní členové/ předsedové zkušebních komisí pro SDZ a členů/ předsedů komisí pro ODP v 
doktorském studijním programu PEM / PEME a EK / EKE byli schváleni (bez prof. Čadila). 

9) Závěr zasedání

Děkan poděkoval všem za účast a za vyřešení všech klíčových bodů. Zmínil, že z důvodu velkého 
zájmu žadatelů o docentury a profesury, je potřeba přidat ještě jeden podzimní termín VR FPH. Další 
setkání VR tedy bude 18.10. a 29.11.2023.  

Děkan připomněl, že jsme prošli úspěšně reakreditací EQUIS a čeká nás reakreditace AMBA. Uvedl, 
že na úrovni rektorátu se prosadily velké změny týkající se ukončovaní studia. Zmínil, že na FPH jsme 
se začali před týdnem workshopovou formou zabývat profilem absolventa bakalářského studia. Po 
ukončení této fáze bude následovat analýza možností, jak profil efektivně naplnit a ověřit při 
závěrečných zkouškách. Děkan na toto téma bude komunikovat dále se studenty a korporátními 
partnery. Uvedl, že bude rád za zpětnou vazbu i od členů VR. Děkan zdůraznil, že charakter studentů 
se mění a je potřeba to reflektovat. V ČR končí mnoho studentů už po absolvování bakalářského 
stupně, což je běžné i v zahraničí. Vedení FPH by rádo bakalářský program ještě více propojilo s praxí. 

Děkan všem znovu poděkoval za účast a popřál všem hezké léto. 
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Zapsala: Ing. Klára Vítečková 
 

 

 
Schválil: prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D. 
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